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Fatsa Belediyesi tarafından yapımı tamamlanarak faaliyete geçen Spor Kompleksi'nin gerçek
manada aktif olmadığını söyleyen Fatsa İhtisas Kulübü Baş Antrenörü Ferhat Akdemir, "İlçemiz
açısından önemli bir proje olmasına rağmen neredeyse atıl bir durum da gözüküyor" dedi. 
 "Büyük ümitlerle yapılan ve bu yıl başlarında faaliyete giren Spor Kompleksi gerçek manada
hizmet vermediği gibi; sadece yüzme havuzu olarak kullanılıyor" diyen Ferhat Akdemir, "Spor
kompleksinden sadece kadınlarımız, erkeklerimiz, gençlerimiz yüzme yönünden
faydalanabiliyor. İnanıyorum ki, spor kompleksine yeni hizmetler eklense bir marka olabilir. Ama
açılışının neredeyse birinci yılını doldurmak üzere olan bir yatırımın sadece havuz olarak
kullanılması vatandaşların vermiş olduğu vergilerin zayi olması anlamına geliyor. İlk zamanlar
Spor Kompleksi'nin Karadeniz Bölgesi'nde bir örneği olmadığını ve bölgenin en önemli markası
olacağı söylendi ama o düşüncelerden hiçbir eser yok. Yapılan konuşmaların ve söylenen
sözlerin sadece harfsel bir anlam ifade etmesi için söylendiği gün yüzüne çıkıyor. Bu yüzden
böyle bir yapının sadece yüzme havuzu olarak değil de birçok sportif faaliyetlere yer vermesi
gerektiğini düşünüyorum. Örneğin, dövüş spor dallarından olan Teakwondo, Karate ve Judo gibi
sportif faaliyetlere yer verilmelidir. Ordu ilinde bu tür spor dallarına karşı gerçekten güzel
çalışmalar yapılırken, bu çalışmaların Fatsa'da olmaması büyük bir eksiklik olarak göze
çarpıyor. Bu nedenle yapılan yatırımda farklı faaliyetlere yer verilmediği için vatandaşın vergileri
boşuna harcanmış oluyor. Fatsa Belediyesi tarafından 8 milyon TL maliyetle yapılan bir yapının
sadece havuz olarak kullanılması düşündürücü olduğu kadar verilen paranın çarçur edildiğinin
göstergesidir. Bu durumun oluşması ve çözüm bulunmaması büyük bir eksik diye düşünüyorum.
Neredeyse faaliyete girdiği günden bugüne kadar bir yılı dolduracak olmasına rağmen bir tane
bile lisanslı sporcusu bulunmuyor. Bu durum yüzme alanı içinde geçerlidir. Demek oluyor ki;
yapılan iş hizmet için değil sadece gösteriş için" şeklinde konuştu.
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